

中華廚藝學院及國際廚藝學院學生 於中國—東盟職業院校學生烹飪技能大賽奪獎

CCI and ICI students shine in the 2023 China-ASEAN Culinary Skill Competition



ICI及CCI師生於大賽中贏得多個獎項。

Students and instructors from ICI and CCI received several awards in the competition.

VTC機構成員國際廚藝學院 (ICI) 及中華廚藝學院 (CCI) 學生，早前參加於廣西南寧舉辦的「2023中國—東盟職業院校學生烹飪技能大賽」，與來自內地及東盟國家共110位參賽者較量，最終以精湛的廚藝贏得西式烹調一等獎、二等獎及創新麵點三等獎三個獎項。此外，CCI亦獲得團體二等獎，而ICI導師則獲評為優秀指導老師，藉此表揚團隊的出色廚藝，以及導師對學生的悉心栽培。

Students from the International Culinary Institute (ICI) and Chinese Culinary Institute (CCI), both member institutions of VTC, recently participated in the 2023 China-ASEAN Culinary Skill Competition held in Nanning, Guangxi. Competing against 110 contestants from the Mainland and ASEAN countries, the students showcased their culinary skills and won the first and second prizes in Western-style Cuisine, as well as the third prize in Innovative Pastries. In addition, CCI was awarded the Second Prize of the Team for their culinary expertise, and an ICI instructor was recognised as an outstanding mentor for providing dedicated guidance to the students.



恭賀參賽學生及導師於比賽中有出色表現。

Congratulations to the outstanding students and instructors for their remarkable performance.